
               
 

Institutt for helse- og omsorgsvitskap             

Innkalling  

Studieprogramråd for bachelor i sjukepleie 

Møtedato: 26.01.22  kl. 13.00 – 15:00  Møterom Zoom   

Til stede: Sara Osland, Cathrine Bjorvatn, Nina Hauge, Ingunn Onarheim Johnsen, Terje Årsvoll Olsen, Øyvind Nordvik, , Else Catrine Rustad og 
Kristen Stæger-Breisnes 
 
 

Sak  Dokument Kva skal skje i møtet? Prosess Ca tid 

1/22 Godkjenning av 
innkalling og saksliste 

 Innkalling og saksliste skal godkjennes med evt. 
Kommentarer 

Kort presentasjon av medlemmene i 
studieprogramrådet 

Visesinstituttleder 5 min 

Referat:  

Kort presentasjon frå hver av medlemmene  i studieprogramrådet.   

2/22 Presentasjon av 
studieprogramrådet 

Vedlegg: Presentasjon av kvalitetssystemet og 
studieprogramrådet sin rolle. 

Viseinstituttleder   og 
kvalitetsrådgiver orienterer 

30 min 



  

Referat: 

Presentasjon av kvalitetssystemet til HVL, presentasjon er vedlagt referatet. 

Studieprogramrådet var opptatt av å få fram studentene sin stemme, hvordan kan vi få den klarere fram?  
Studieprogramrådet var opptatt av bruken av  all informasjon? Samlet sett er det en betydelig mengde informasjon gjennom ett studieår. Innsamlet informasjon blir 
brukt for å utvikle studiene og læringsmiljøet best mulig på relevante nivå. Det er likevel viktig å holde på fokus på å hente inn relevant informasjon på ulike nivå. 

 

3/22 Presentasjon av 
studieprogrammet  

Vedlegg: 

Lenke til studieprogrammet, 

Lenke til Forskrift om 
nasjonal retningslinje for 
sykepleieutdanning. 

• Presentasjon av studieprogrammet og 
organisering.  

Viseinstituttleder presenterer 30 min 

Referat: 

Presentasjon av studieprogrammet, studieprogramrådet var opptatt hvordan hvl klarer å få nå alle områdene som ligger i forskriftern. 

4/22 Covid 19 og midlertidig 
forskrift 

Vedlegg:  

Lenke til Midlertidig 
forskrift om gjennomføring 
av utdanninger regulert av 
rammeplan mv. i 
forbindelse med utbruddet 
av covid-19 - Lovdata 

Midlertid forskrift med bakgrunn i Covid-19 gjør at vi 
har gjort endringer i og gjennomføring av 
utdanningsløpet for studenten. Konsekvenser for 
gjennomføring av studieprogrammet med hensyn på 
eksamen, ferdighetsøvinger og praksisorganisering for 
våren 22. 

Viseinstituttleder innleder 30 min 

https://www.hvl.no/studier/studieprogram/sykepleie/2021h/studieplan/
https://lovdata.no/forskrift/2019-03-15-412
https://lovdata.no/forskrift/2019-03-15-412
https://lovdata.no/forskrift/2019-03-15-412
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-18-349


Referat: 
Det er krevende å sikre kompetansen for studenter som mister vesentlige deler av undervisning og simulering før praksis.  
Praksisfeltet ønsker å stille med kompenserende tiltak for å sikre rekruttering og utdanning av kompetente kandidater.  Deler av praksis kan erstatte med simulering.  
Det er heller ikke slik at studenten kommer med ferdige evner når de skal i praksis, men skal tilegne seg dette gjennom praksis.  

Covid har gitt mindre mulighet til å trene før praksis og mindre undervisning gjør at studentene har mistet noe vesentlig («handelaget») og det er behov for øving på 
det som regnes som grunnleggende kunnskaper. Det er likevel slik at det jobbes godt med å gi studentene god veiledning og sikre at de når forventet læringsutbytte.  

Studieprogramrådet var opptatt av studentene under Covid og hvordan pandemien har påvirket studentene.  Studentene virker å være mer stresset og de  bekymrer 
seg for om å de klarer å gjennomføre utdanningen. De er «oppskrudd» og det er mindre som skal til for å lage støy. Noe at dette må forklares i den støtte studentene 
finner i studentfellesskapet slik det normalt er. Viktig å møte studentene fysisk.  

 

5/22 Møteplan  Forslag møte i mai  5 

Referat: 

Forslag om neste møte blir 25. mai.   

6/22 ymse 

 

 

 

 

 


